

RINGKASAN SEBUTHARGA

Bil	Keterangan Kerja	Unit	Kuantiti	Kadar seunit (RM)	Jumlah (RM)
1	Menyediakan Insurans Perlindungan Pekerja (PERKESO), kerosakan harta benda awam dan lain-lain insurans berkaitan.	Borong	-	-
2	Membina dan memasang papan tanda projek sepertimana arahan Pegawai Penguasa.	Bil	1
3	Membuka dinding kayu sediaada dan segala sisa binaan dibuang jauh dari tapak kerja mengikut arahan Pegawai Penguasa.	Borong	-	-
4	Membina dinding bata campuran pasir dan simen 113mm tebal mengikut spesifikasi kerja dan arahan Pegawai Penguasa.	m ²	100
5	Melepa turapan simen dan pasir (1:3) dilepa licin bagi dinding depan dan belakang dengan ketebalan 25mm mengikut spesifikasi kerja dan arahan Pegawai Penguasa.	m ²	250
6	Membekal dan memasang tingkap kesmen aluminium termasuk kelengkapan tingkap seperti yang ditentukan termasuk memasang bingkai dan dikemasikat dengan <i>butyl mastic sealer</i> atau yang setara dan diluluskan termasuk tingkap kaca yang digelapkan (<i>tinted</i>) mengikut spesifikasi kerja dan arahan Pegawai Penguasa.	m ²	15
7	Membekal dan memasang jerejak (<i>grille</i>) dari keluli lembut pada tingkap termasuk <i>bolt</i> dan semua kelengkapan yang perlu serta mengecat mengikut spesifikasi kerja dan arahan Pegawai Penguasa.	m ²	20
8	Membaikpulih <i>table top</i> serta saluran air keluar mengikut spesifikasi kerja dan arahan Pegawai Penguasa.	Borong	-	-
9	Membuka siling sediaada dan membuang sisa binaan jauh daripada tapak mengikut spesifikasi kerja dan arahan Pegawai Penguasa.	Borong	-	-

JUMLAH BAWA KE KOLEKSI (i)

Bil	Keterangan Kerja	Unit	Kuantiti	Kadar seunit (RM)	Jumlah (RM)
10	Menggantikan kerangka bumbung yang rosak mengikut spesifikasi kerja dan arahan Pegawai Penguasa.	Borong	-	-
11	Membekal dan memasang 12mm tebal kepingan siling akustik gentian mineral termasuk <i>tee</i> terdedah aluminium beranod semulajadi dalam grid 600mm x 1200mm termasuk penyaut dawai besi telgalvani tolok 14 digantung dari gulung-gulung bumbung atau dengan <i>eyelet pits</i> dari sofit lantai konkrit mengikut spesifikasi kerja.	m ²	250
12	Menggantikan kipas-kipas yang rosak mengikut arahan Pegawai Penguasa.	Bil	5
13	Menggantikan lampu kalimantan termasuk sarang (<i>house</i>) serta semua kelengkapan yang perlu bagi menyiapkan kerja-kerja di atas mengikut spesifikasi kerja dan arahan Pegawai Penguasa.	Bil	5
14	Menampal bumbung yang bocor dengan <i>bitumen</i> atau setaraf termasuk menyiapkan kerja-kerja berikut mengikut spesifikasi kerja dan arahan Pegawai Penguasa.	Borong	-	-
15	Membaikpulih pendawai elektrik serta membuat pengujian ke atas suis mengikut spesifikasi kerja dan arahan Pegawai Penguasa.	Borong	-	-
16	Menggantikan sistem paip daripada tangki air hingga ke sinki basuh tangan termasuk menyiapkan kerja-kerja dengan sempurna mengikut spesifikasi kerja dan arahan Pegawai Penguasa.	Borong	-	-
17	Membina dinding batu angin setebal 115mm dan diikat dengan ketebalan motar 12mm mengikut spesifikasi kerja dan arahan Pegawai Penguasa.	m ²	80

JUMLAH BAWA KE KOLEKSI (ii)

Bil	Keterangan Kerja	Unit	Kuantiti	Kadar seunit (RM)	Jumlah (RM)
18	Membekal ekzos fan bersaiz 2' x 2' termasuk membuat pendawaian dari DB serta memastikan diuji keberkesanan serta menyempurnakan kerja sepertimana yang dikehendaki oleh Pegawai Penguasa dan mengikut spesifikasi kerja.	Bil	1
19	Mengikis, membersihkan dan membasuh permukaan sediaada dengan menggunakan <i>water jet</i> mengikut spesifikasi kerja dan arahan Pegawai Penguasa.	m ²	360
20	Membekal serta mengecat dua lapisan cat <i>emulsion</i> di dalam bangunan mengikut spesifikasi kerja dan arahan Pegawai Penguasa.	m ²	210
21	Membekal serta mengecat dua lapisan cat rintangan cuaca di dalam bangunan mengikut spesifikasi kerja dan arahan Pegawai Penguasa.	m ²	170
22	Membersihkan segala sisa-sisa binaan selepas kerja-kerja siap dilaksanakan serta dibuang jauh dari tapak kerja dan mengikut arahan Pegawai Penguasa.	Borong	-	-
23	Menyediakan gambar sebelum, semasa dan selepas kerja-kerja di atas dilaksanakan.	Bil	2	-
JUMLAH BAWA KE KOLEKSI (iii)					

